
Referat bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Bindeleddet 18. august 2010. 
 
Tilstede var: 

• Formanden 
• Næstformanden 

• Kassereren 

• Sekretæren 

• Et menigt bestyrelsesmedlem. 
 
Dagsorden 
 
1. Opsamling fra sidste møde. 

• Slidlag på Plantagevej og Vestergårdsvej. 

• Bomme/midterstolpe ind mod stien fra Vestergårdsvej og Plantagevej 
• Slidte skolestier. 

• Begrænsning af brugen af lejeplads. 

• Træerne i plantagen langs Plantagevej og Kristiansmindevej har været inspiceret af 
Flemming Kruse fra kommunen. Fældning af træer påbegyndes i efteråret. 

 
2. Status på fællesområder. 

• Afskiltning mod hundeefterladenskaber er sat op.  

• Fejning og rivning på legeplads. Der er enighed om at det godt må koste lidt ekstra at 
holde legepladsen pæn. 

• Hvor er Vippedyret? Formand og Næstformand får fat i det og sætter det op i 
weekenden. 

• Klipning af hække. Der er enighed om at hække på fællesarealer kun klippes en gang 
årligt. 

• Reparation af målfelter. Der er enighed om at målfelter skal vedligeholdes. 

• Ukrudts- og myrebekæmpelse. Der er enighed om at ukrudt og myre bekæmpes på 
fællesarealerne for et samlet årligt beløb under 1.000,- kr. 

 
3. Økonomi. 

• Fremlæggelse af regnskab og resterende budget. Ingen bemærkninger til det under 

generalforsamlingen fremlagte. 

 
4. Eventuelt. 

• Det kunne være rart med aflåsning af e nye midterstolpe ind mod stien fra 
Vestergårdsvej og Plantagevej, men det kan de ikke. 

• Fastlæggelse af næste møde. 21. november kl. 1000. Kl. 1200 er der 

bestyrelsesfrokost med familie. 

 


